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Jeden z pomysłów na nowy 
target zaprezentował gospodarz 
obiektu, w którym odbywało się 
spotkanie, Janusz Tomasz Czar-
nogórski, prezes PWiK Sp. z o.o. 
w Ząbkach. 

W wykładzie pod tytułem: 
„Innowacje w zakresie magazy-
nowania energii pozyskanej ze 
ścieków” zapoznał on zebranych 
z pionierską metodą pozyskiwa-
nia ciepła ze ścieków komunal-
nych w hermetycznej zlewni oraz 
jego transporcie do miejsc rozła-

dunku, którą PWiK w połowie 
2023 roku wdrożyło w Ząbkach. 

Nowa, hermetyczna zlew-
nia ścieków powstała na dział-
ce przy ul. Piłsudskiego. Tym sa-
mym PWiK zrealizowało złożo-
ną władzom miasta obietnicę, 
że zlikwidowane zostaną uciąż-
liwości zapachowe w rejonie ulic 
Skrajnej, Piłsudskiego i Szwole-
żerów, spowodowane funkcjo-
nowaniem starej zlewni, która 
obecnie jest stopniowo jest wy-
gaszana.

IV Mazowieckie Forum 
Wodociągowe w Ząbkach

Pod patronatem Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Ząbkach w dniach 6-7 listo-
pada odbyło się IV Mazowieckie Forum Wodociągowe. W programie przewidziana była dys-
kusja o przyszłości i rozwoju branży. 

Nowa zlewnia jest w pełni 
hermetycznym obiektem, wy-
posażonym w najnowsze roz-
wiązania techniczne, zarówno 
antyodorowe, jak i podczysz-
czające ścieki. Jest w pełni sa-
mowystarczalna energetycznie 
– posiada własne farmy PV, jak i 
pompy ciepła, dzięki którym ze 
ścieków produkowane jest cie-
pło do ogrzewania budynków 
technologicznych zlewni oraz 
innych zasobów PWIK’u. 

Janusz Tomasz Czarnogórski - Prezes PWiK Sp. z o. w Ząbkach, zapoznał uczestników Forum z no-
watorskim rozwiązaniem magazynowania energii pozyskiwanej ze ścieków, wdrożonym w zarządza-
nym przez siebie przedsiębiorstwie 

(dokończenie na str. 2)

badania techniczne: 
• motocykli, samochodów  osobowych, dostawczych, ciężarowych
• pojazdów zasilanych gazem
• autobusów, przyczep

OKRĘGOWA STACJA KONTROLI POJAZDÓW
WWL- 022Ł. WieczorekMA JDAN                      

ul. Watykańska 1         
tel. 607 529 405
zapraszamy pon- pt. 7-19, sob 8-15     

W tym roku nagrodzonych 
zostało siedmioro ząbkowskich 
uczniów. Są to: Mateusz Kamiń-
ski, Mateusz Wesołowski, Ka-
rol Maria Jakubowski, Mikołaj 
Maria Jakubowski, Jan Olek-
syn, Malwina Łuczak, Bartosz 
Gołębiowski. 

Dyplomy wręczyła bur-
mistrz Małgorzata Zyśk. W spo-

tkaniu uczestniczyli również rad-
ne: Marzena Toton - przewod-
nicząca Komisji Stypendial-
nej i Zofia Dąbrowska - czło-
nek Komisji Stypendialnej oraz 
Agnieszka Przywózka - główny 
specjalista Referatu Oświaty i Po-
lityki Społecznej Urzędu Miasta 
Ząbki, członek Komisji Stypen-
dialnej.                                      ML

Stypendia dla najlepszych
20 listopada 2023 r. odbyło się oficjalne wręczenie stypendiów i dyplomów dla uzdolnionych dzie-
ci i młodzieży z miasta Ząbki, uczęszczających do szkół ponadpodstawowych, za wybitne osią-
gnięcia w nauce i działalności artystycznej w roku szkolnym 2022/2023. 

Tunel w Kobyłce
„We wtorek 21 listopada 

uczestniczyłam z urzędnikami 
w odbiorze technicznym tunelu 
przy stacji PKP Kobyłka. 

Byli także obecni przedsta-

wiciele PKP PLK oraz wyko-
nawcy - firmy Sarinż. W trosce 
o komfort Mieszkańców zgłosi-
liśmy jako Urząd Miasta kilka 
usterek. Z naszych informacji 

wynika, że otwarcie tunelu od-
będzie się najprawdopodobniej 
w czwartek, 23 listopada” – in-
formuje na swoim profilu Edyta 
Zbieć, burmistrz Kobyłki. 

Skok na stołek?
Rembertów

Burmistrz Edyta Zbieć podczas odbioru technicznego tunelu
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IV Mazowieckie Forum Wodociągowe w Ząbkach
Jest też element innowa-

cyjny – nadwyżka ciepła może 
być transportowana mobilny-
mi magazynami do innych lo-
kalizacji PWIK.

– W ramach tej potężnej in-

westycji, dla której zapewnili-
śmy zasilanie z zielonej ener-
gii słonecznej, powstała pierw-
sza w Polsce, a nawet na świe-
cie, instalacja odzysku ciepła 
ze ścieków dowożonych. Ciepła 
tego jest tak dużo, że nie byli-
śmy w stanie go zużytkować w 

całości w celu ogrzania obiek-
tów zlewni. Po wyliczeniach po-
stanowiliśmy uruchomić trans-
port nadwyżek zgromadzone-
go ciepła, przy pomocy pierw-
szych w Polsce Mobilnych Ma-
gazynów Ciepła – mówi prezes 
Janusz Tomasz Czarnogórski. 

(dokończenie ze str. 1)

Wśród uczestników Forum burmistrz Małgorzata Zyśk i jej zastępca, Arkadiusz Powierża 

Mobilny Magazyn Energii Cieplnej

– W ten sposób ciepło pozy-
skane na nowej zlewni będzie 
ogrzewać inne budynki PWi-
K’u na terenie naszego miasta, 
ograniczając na nich zużycie 
gazu. W przyszłości nadwyżki 
ciepła mogą być wykorzysty-

wane w budynkach należących 
do miasta, jak szkoły czy przed-
szkola – uważa prezes PWiK.

Przedsiębiorstwo na to za-
danie otrzymało preferencyj-
ną pożyczkę wraz z premią za 
innowacyjność z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowi-
ska i Gospodarki Wodnej.

Jednym z punktów pro-
gramu było zwiedzanie przez 
uczestników Forum herme-
tycznej zlewni ścieków w Ząb-
kach.                                     US

Sesję zwołano na 21 listopa-
da, jednak już na samym początku 
obrad wpłynął wniosek grupy rad-
nych opozycyjnych o przerwę i do-
kończenie sesji w dniu następnym. 

Jak mogło dojść do utra-
ty większości w radzie? Jak się 
dowiedzieliśmy, jedna z rad-
nych wchodzących w skład ko-
alicji popierającej obecny za-
rząd dzielnicy, z powodu cięż-

kiej choroby nie uczestniczy w 
obradach. 

Z kolei Grzegorz Porta-
siewicz opuścił Klub Radych 
Koalicji Obywatelskiej. Jest to 
o tyle zaskakująca sytuacja, 
gdyż właśnie ten radny star-
tował do sejmu z listy KO. Cóż 
zatem takiego musiało się wy-
darzyć, że radny zrezygnował 
z członkostwa w klubie KO? 

Chodzą słuchy, że nie układa-
ła mu się współpraca z człon-
kami KO... 

Dlatego 18 września, czyli 
jeszcze przed wyborami par-
lamentarnymi, złożył pismo z 
informacją o swojej rezygnacji. 

W chwili oddawania ga-
zety do druku nie znamy jesz-
cze rozstrzygnięcia, gdyż obra-
dy rozpoczną się w środę 22 li-

Rembertów

Skok na stołek?
Grupa radnych opozycyjnych w dzielnicy Warszawa Rembertów złożyła wniosek o zwołanie se-
sji, w porządku której znalazły się punkty dotyczące odwołania przewodniczącego Rady Dzielni-
cy oraz wiceprzewodniczących. Jednocześnie zaplanowany jest wybór nowego przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Rembertów Arkadiusz Piotrowski i jego zastępcy: Barbara Burtniak, 
Marek Jarzęcki i Stanisław Kowalczuk 

stopada o godzinie 18.30, gdy 
skład gazety będzie zamknięty.

Wynik głosowania wnio-
sku o przełożenie obrad po-

kazuje jednak, że opozycja 
ma większość i może odwo-
łać przewodniczącego Arka-
diusza Piotrowskiego (Klub 
Radnych KO) oraz jego wi-
ceprzewodniczących. Czy tak 
się stanie, poinformujemy na-
szych czytelników w kolejnym 
wydaniu MGR. Podczas głoso-
wania o przerwę w obradach 
radny Grzegorz Portasiewicz 
wstrzymał się od głosu. Jak za-
głosuje tym razem?

Kto zatem może kandydo-
wać na nowego przewodniczą-
cego rady? Czy to będzie Józef 
Melak, Krzysztof Osiński czy 
może trzeci z muszkieterów, 
Michał Kaczyński? A może o 
funkcje tę zawalczy radny Por-
tasiewicz?

Jakie mogą być dalsze kro-
ki obecnej opozycji? Czy będą 
dążyć do zdobycia przewa-
gi umożliwiającej odwołanie 

burmistrza Macieja Iwanic-
kiego? Odwołanie burmistrza 
jest równoznaczne z odwoła-
niem całego zarządu.

W warszawskich dzielni-
cach los burmistrza zależy od 
koalicjantów, gdyż wybierają 
go radni. Dobrą zasadą jest za-
tem wsłuchiwanie się w głosy 
popierających go radnych, by 
nie dochodziło do takich sy-
tuacji. Niestety, w Remberto-
wie dość często zdarzało się, 
że urzędujący burmistrz tra-
cił poparcie i dochodziło do 
zmiany władzy.

Czy musiało do tego dojść 
pół roku przed wyborami sa-
morządowymi? 

Lansowanie się podczas 
różnych uroczystości w cha-
rakterze przewodniczącego z 
pewnością się opłaca…

Urszula Szaliłow
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Wiadomość ta zapewne ucie-
szy użytkowników dróg, a przede 
wszystkim mieszkańców ulicy 
Żwirki i Wigury, którzy mogą już 
korzystać z równej i komfortowej 
nawierzchni, dojeżdżając do swo-
ich posesji.

W ulicy zbudowana została 
nowa jezdnia o szerokości 5 m, 
a po obu jej stronach ułożone zo-
stały chodniki dla pieszych. Od 
strony numerów parzystych po-
wstał pełnowymiarowy chodnik o 
szerokości od 2 do 3,95 m, zaś po 
stronie numerów nieparzystych, 
ze względu na ograniczoną sze-
rokość pasa drogowego, ułożono 
tzw. opaskę chodnikową o sze-
rokości 1,3 m. Wykonano także 

zjazdy do posesji.
Wcześniej w ulicy Żwirki 

i Wigury uzupełniono kanalizację 
deszczową. Część sieci kanalizacji 
deszczowej została wybudowana 
tu w 2021 r., podczas moderniza-
cji ul. Szkolnej. Teraz sieć została 
uzupełniona o kolejne elementy w 
celu dostosowania jej do poziomu 
nowej nawierzchni drogi.

Wykonawca przeprowadził 
również prace z branży elektrycz-
nej – przebudowana została sieć 
niskiego i średniego napięcia.

Do wykonania pozostało już 
tylko zainstalowanie oświetlenia 
ulicznego – postawione zostaną 
słupy z energooszczędnymi opra-
wami LED.

Koszt inwestycji to 2 730 
600 zł.

Proces modernizacji uli-
cy Żwirki i Wigury zakończy się 
ostatecznie, gdy w krzyżującej się 
z nią ulicy Chopina wykonane 
zostaną prace związane z budo-
wą kanalizacji.

– Przy każdej inwestycji zależy 
nam na jak najmniejszej ingerencji 
w środowisko naturalne. Rozwią-
zania, jakie przyjęliśmy przy budo-
wie tej ulicy, to zagospodarowanie 
przestrzeni tak, by zmaksymalizo-
wać obecność terenów biologicznie 
czynnych. Na koniec inwestycji wy-
konamy nowe nasadzenia zieleni 
– informują na oficjalnej stronie 
Zielonki władze miasta.

Ulica Żwirki i Wigury 
z nową nawierzchnią 

Dobiega końca modernizacja ulicy Żwirki i Wigury z fragmentem ulicy Leśnej. W obu uli-
cach ułożono już chodniki oraz jezdnię z kostki brukowej.

Zmiana organizacji ruchu 
w związku z pierwszeństwem 
ulicy Orszagha względem uli-
cy Żymirskiego została przez 
nas wdrożona, kierowcy się już 
do niej powoli przyzwyczajają. 

Zmiana organizacji ruchu 
na ulicy Jana Pawła II (ta uli-
ca będzie również ulicą pod-
rzędną względem Orszagha), 
ma zostać wdrożona równo-
legle z otwarciem tunelu. Ta 
zmiana jest w jurysdykcji PKP. 

Przy okazji jeszcze parę 
słów, jeśli chodzi o inwestycje 
PKP i Mazowieckiego Zarzą-
du Dróg Wojewódzkich (tu-
nel kolejowy przy stacji PKP 
w Kobyłce oraz trasa 634) - te 
dwie inwestycje się ze sobą łą-
czą i powinny się uzupełniać. 
Jak widzimy prace na 634 - 
związane z wycinką kolidują-
cych drzew - zostały już roz-
poczęte. Mamy nadzieję, że 
obie strony realizujące inwe-
stycje (PKP i Mazowiecki Za-

rząd Dróg Wojewódzkich) są 
w kontakcie i ustaliły najlep-
sze rozwiązania dla mieszkań-
ców Kobyłki. Niemniej ze swo-
jej strony dokonaliśmy analizy 
ewentualnych problemów, któ-
re mogą wystąpić. Z naszych 
analiz wynika, że sygnalizacja 
świetlna jest w tej chwili zbyt 
krótka, aby umożliwić płynne 
włączenie się kierowców do 
ruchu na trasę 634 - zarówno 
od strony tunelu, jak i ulicy 
Bohaterów Ossowa. Wystąpi-
liśmy więc z pismem do Mazo-
wieckiego Zarządu Dróg Wo-
jewódzkich, aby została zmie-
niona sekwencja sygnalizacji 
świetlnej.

W budżecie na 2024 rok 
umieściliśmy realizację bu-
dowy zjazdu, łączącego tu-
nel PKP z ulicą Warszawską. 
Chcemy umożliwić mieszkań-
com dotarcie do parkingu Par-
kuj i Jedź po tej stronie torów. 
Realizacja tego zjazdu (na któ-

ry mamy już wszystkie doku-
menty, potrzebne aby ogło-
sić w trybie pilnym postępo-
wanie przetargowe) nie mo-
gła być przez nas rozpoczęta 
przed zakończeniem budowy 
tunelu. Po zakończeniu inwe-
stycji PKP jesteśmy w stanie, 
w ciągu kilku miesięcy, zapew-
nić zjazd z tunelu i dostęp do 
wybudowanych przez miasto 
miejsc parkingowych. Rozma-
wiamy również z właścicielem 
działki po tej stronie Kobyłki 
(od strony urzędu), aby na czas 
wybudowania zjazdu z tune-
lu wydzierżawić działkę pod 
parking. 

  Co jest pocieszające w tej 
trudnej inwestycyjnie sytuacji 
to fakt, że wykonawca dro-
gi wojewódzkiej w każdym 
przypadku będzie musiał za-
pewnić użytkownikom dróg 
odpowiednie objazdy.

Edyta Zbieć
Burmistrz Miasta Kobyłka

Tunel w Kobyłce
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„Charytatywny weekend w Kobyłce” pod Patronatem Edyty Zbieć – Burmistrz Miasta Kobyłka 
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2561 - tyle głosów otrzy-
mał rembertowski dąb szy-
pułkowy z ulicy Płatnerskiej, 
który brał udział w konkursie 
o tytuł Warszawskiego Drze-
wa Roku 2023. Dzięki głosom 
mieszkańców rembertowskie 
drzewo zajęło trzecie miejsce.

W konkursie o zwycięstwo 
walczyło 13 drzew reprezentu-
jących 13 dzielnic. Dąb z dziel-
nicy Białołeka, który ma ponad 

350 lat, pokonał konkurencję – 
otrzymał aż 4280 głosów! 

Plebiscyt na Warszaw-
skie Drzewo Roku jest częścią 
większego projektu „W ko-
ronach miasta” realizowane-
go przez naszą jednostkę od 
2019 r. 

Projekt obejmuje wiele 
działań edukacyjnych prowa-
dzonych przez naszych eks-
pertów. 

WARSZAWSKIE 
DRZEWO ROKU 

Studnia oligoceńska już działa
W czwartek, 16 listopada, w Rembertowie oddano do użytku studnię oligoceńską 
przy ul. Gawędziarzy 24. Z ujęcia wody można korzystać codziennie w godzinach: 
8.00-20.00, również w zimie, gdyż budynek, w którym znajdują się krany czerpalne, 
jest ogrzewany.

Głębokość ujęcia trzecio-
rzędowych wód podziemnych 
w dzielnicy Rembertów wynosi 
235 m. Szacuje się średni pobór 
wód w ilości 160 m3 na dobę. Po-
wierzchnia zabudowy budynku 
poboru wody wynosi 32 m2.

Zastosowane do budowy uję-
cia materiały budowlane i wyro-
by są bezpieczne i posiadają atest 
Państwowego Powiatowego In-
spektora Sanitarnego. Uzdatnia-
nie wody surowej odbywa się na 
dwóch poziomach filtracji. 

Dzięki temu woda uzyskiwa-
na z kranów czerpalnych – 7 sztuk 
- jest wolna od zanieczyszczeń fi-
zycznych, chemicznych oraz mi-
krobiologicznych.

Budowa studni oligoceń-
skiej w Rembertowie ma swo-
ją niechlubną historię. Pierwot-
nie umowę na realizację inwe-
stycji dzielnica podpisała 3 stycz-
nia 2018 r. i miała odbywać się w 
formule „zaprojektuj i wybuduj”. 
Całkowity koszt budowy stud-
ni głębinowej i budynku ujęcia 
wody oligoceńskiej wraz z nie-
zbędną infrastrukturą i zago-
spodarowaniem terenu określo-
no wówczas na 1 880 000 zł brut-
to. Inwestycja miała być zrealizo-
wana najpóźniej do końca 2018r. 
Z powodu niezrealizowania prac, 
w określonych w umowie termi-
nach, zarząd dzielnicy rozwiązał 
z wykonawcą umowę. Kolejne 3 
przetargi odbyły się w 2020 roku.

Przetargi dotyczyły wyko-
nania studni wody oligoceńskiej 
(odwiert) wraz z niezbędną doku-
mentacją i operatem wodnopraw-
nym. W zakres zadania wchodziło 
również zabezpieczenie istniejące-
go budynku przed zniszczeniem. 
Przetarg wygrała firma ALGEO 
z terminem realizacji 31.08.2021. 
W trakcie realizacji do umowy 
zostały zawarte dwa aneksy ter-
minowe. Ostateczny termin re-
alizacji został określony na dzień 
15.12.2021. Opóźnienie w reali-
zacji tej umowy wynikały z prze-
dłużających się procedur admini-
stracyjnych. W roku 2022 wszczę-
to procedurę przetargową na do-
kończenie budynku studni, wraz 
z technologią uzdatniania wody. 
Umowa z wybraną firmą, Inte-
rior Krzysztof Chudek, została 
podpisana w lipcu, prace zakoń-
czyły się w grudniu 2022. Firma 
Interior miała termin dokończe-
nia budowy budynku ujęcia wody 
do 22.12.2023r. 

Urząd Dzielnicy Rembertów 
poinformował, że 12.01.2023 w 
KM PSP została złożona informa-
cja o zakończeniu budowy ujęcia 
w celu wydania opinii dotyczącej 
spełnienia przepisów ppoż. Ko-
mendant KM PSP nie przeprowa-
dził w przewidzianym czasie kon-
troli ujęcia, co traktowane jest jako 
wydanie pozytywnej opinii.

18.01.2023 w Państwowym 
Powiatowym Inspektoracie Sa-

nitarnym został złożony wnio-
sek o wydanie oceny higienicznej 
dla materiałów i wyrobów, które 
zostały zastosowane w procesie 
uzdatniania wody. 

W dniu 06.03.2023 została 
wydana w formie decyzji pozy-
tywna ocena higieniczna.

13.01.2023 w UDT został 
złożony wniosek o przeprowa-
dzenie badania zbiornika hydro-
forowego. Wnioskowana kontro-
la po wcześniejszych licznych in-
terwencjach i upomnieniach zo-
stała przeprowadzona w marcu 
2023. UDT 13.03.2023 wydał w 
formie decyzji zgodę na eksplo-
atację urządzenia.

Na początku roku 2023 w 
MPWiK zostały złożone doku-
menty w celu odbioru przyłącza 
kanalizacyjnego. 24.03.2023 nad-
zór techniczny MPWiK potwier-
dził zgodność wykonania przyłą-
cza z dokumentacją techniczną. 
Do dnia 28.06.2023 trwał tech-
niczny odbiór przyłącza, zakoń-
czony podpisaniem protokołu po-
zytywnej kontroli i odbioru tech-
nicznego przyłącza. W tym czasie 
przyłącze było kilkukrotnie płuka-
ne i po każdym płukaniu kame-
rowane. Po jednym z przeglądów 
wizyjnych MPWiK jako warunek 
odbioru postawił wymianę odcin-
ka. Wskazany odcinek kanalizacji 
został wymieniony (wykop otwar-
ty). Za stan kanalizacji odpowia-
dała pierwsza firma wykonująca 

przyłącze, z którą została rozwią-
zana umowa na wykonanie robót 
budowlanych.

Po odbiorach MPWiK moż-
liwe było wystąpienie do PPIS o 
wydanie opinii w sprawie dopusz-
czenia do użytkowania budynku 
ujęcia.

Po złożeniu w dniu 
07.07.2023 dokumentów i prze-
prowadzenia kontroli PPIS wydał 
w dniu 25.07.2023 opinie w któ-
rej nie sprzeciwił się dopuszczeniu 
budynku do użytkowania.

Po zebraniu całej dokumen-
tacji budowy, w dniu 17.08.2023 
W PINB został złożony wniosek o 
pozwolenie na użytkowanie.

22.09.2023 PINB wydał po-
zytywną decyzję pozwolenia na 
użytkowanie. Po uzyskaniu po-
zwolenia na użytkowanie, z racji 
dłuższego okresu, w jakim stud-
nia nie była użytkowana, należało 
oczyścić, przepłukać całą instala-
cję uzdatniającą oraz wykonać ba-
danie wody.

02.10.2023 WIR zlecił wyko-
nanie badania wody właściwemu 
laboratorium. Po uzyskaniu wy-
ników badań w dniu 19.10.2023 
WIR przekazał środek trwały w 
postaci ujęcia wody do użytkowa-
nia przez WOŚ.

Ostatecznie studnię oddano 
do użytku 16 listopada 2023 roku. 
Koszt jej budowy wzrósł do 1 046 
767,70 zł.

Jadwiga Powała Dąb przy ul. Płatnerskiej
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PRACA

BUDOWLANE

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214

GEODETA PEŁEN ZAKRES 
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ
NA STANOWISKO
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

STUDNIE
Przemysław Wieczorek

tel. 510 388 204

• Wycinka drzew, czyszczenie dzia-
łek, koszenie traw, zarośli, mulczer 
tel. 500 351 199

Usługi remontowe: malowanie, 
hydraulika, elektryka, terakota itp. 

Tel. 606 826 224

USŁUGI

TRANSPORT

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

• Zatrudnię kierowcę i  piekarza 
w piekarni Żytnia. Tel. (29) 7578009

• Zatrudnię brukarzy i  pomocni-
ków. Tel. 512 289 277

Cukiernia Banasiak
zaprasza do zakupu ciast domowych
sklepy hurtownie, restauracje, 
kawiarnie, sale weselne i inne

tel. 502 617 823, 508 142 375

STUDNIE Paweł Folman
Tłuszcz – ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

• PRZEPROWADZKI – UTYLIZACJA 
tel. 669 834 024

• Kwatery: pokoje 2-osobowe, 
800 zł/osoba. Tel. 601 350 289 

SKUP, SPRZEDAŻ

REALIZUJEMY
INDYWIDUALNE

 ZAMÓWIENIA

ŁÓŻKA   MATERACE   SZAFY   KOMODY
BIURKA   WITRYNY   STOŁY   KRZESŁA

MŁODZIEŻOWE   ZESTAWY   I INNE

tel. 22 815 35 98
tel. 501 040 501
meble@meblesosnowe.eu

Warszawa, ul. Płowiecka 25

WWW.MEBLESOSNOWE.EU

KWATERY 
DO WYNAJĘCIA

Pokoje 1 – i 2-osobowe 
dla pracowników 

i studentów. Okuniew. 
tel. 604 113 140

Sprzedam hotel 
robotniczy w Okuniewie. 

Tel. 660 795 386

K. W. RASIŃSCY

Wyrób i sprzedaż pieczywa, 
wyrobów cukierniczych i tortów 

na każdą okazję
KUPISZ U NASKUPISZ U NAS

POZNASZ SMAK DOBREGO PIECZYWAPOZNASZ SMAK DOBREGO PIECZYWA
05-252 Dąbrówka, ul. Kościelna 24

tel./fax (29) 75 78 009 

NIERUCHOMOŚCI



W Punkcie Paszportowym funkcjo-
nuje jako główny system kolejkowy z bie-
żącą obsługą interesantów. 

W związku z powyższym rezerwacja 
terminów jest możliwa dla wizyt w licz-

bie: poniedziałek – 18, wtorek – czwar-
tek – 14, piątek – 12. Ponadto kalendarz 
zapisów udostępniony jest na okres mie-
siąca, wizyty umówione realizowane są 
w przedziale 15-minutowym.

Paszporty

Zamów wizytę przez 
internet

Starostwo Powiatowe w Wołominie poinformowało, że udostępniona zosta-
ła możliwość rezerwacji przez internet terminu wizyty w Terenowym Punkcie 
Paszportowym w Wołominie w sprawie złożenie wniosku o wydanie dokumen-
tu paszportowego.

Była to również okazja do odwie-
dzenia Domu Pomocy Społecznej w 
Zielonce, Powiatowego Centrum Opie-
kuńczo-Mieszkalnego w Kobyłce, Po-
wiatowego Środowiskowego Domu Sa-
mopomocy w Kobyłce, Domu Pomocy 
Społecznej w Radzyminie oraz Powia-
towego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Wołominie. 

Były kwiaty, mile i ciepłe rozmowy 
oraz przygotowany przez pracowników 
słodki poczęstunek.

– Wyrazy uznania za profesjona-
lizm i zaangażowanie w służbę drugie-
mu człowiekowi składam wszystkim 
pracownikom socjalnym w dniu Wa-
szego Święta – napisał na swoim profi-
lu starosta Adam Lubiak.

Święto Pracownika 
Socjalnego

Z okazji Święta Pracownika Socjalnego Adam Lubiak, starosta wołomiń-
ski wraz z Hanną Skrzypczak, naczelnikiem wydziału Kultury i Promocji, 
21  listopada spotkał się z pracownikami socjalnymi wszystkich powiato-
wych instytucji, którzy na co dzień niosą pomocną dłoń mieszkańcom.


